
Spelling

Bij sommige zelfstandige naamwoorden hoor je 

een [t] aan het eind, maar schrijf je een –d. Als je 

aan het eind van een zelfstandig naamwoord 

een [t] hoort, kun je het woord langer maken. Je

kunt dan goed horen of je het meervoud met een

 –t of een –d moet schrijven.

  enkelvoud  meervoud  

  je hoort:  je hoort:  je schrijft:

fluit     [fluit]      [flui | tun]  fluiten

hond  [hont]     [hon| dun]  honden

Let op! In veel woorden hoor je een stomme e. Deze 

spreek je uit als [u], maar je schrijft e. 

Onthouden!
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Enkelvoud: woorden op –t en –d

Kijk maar eens naar deze voorbeelden

hond – honden
paard – paarden
hoed – hoeden
hoofd – hoofden
land – landen

fluit – fluiten
hout  – houten
staart – staarten
voet – voeten
plant – planten

hond - honden

Weet je nog? 

Zelfstandige naamwoorden zijn woorden 

voor mensen, dieren, dingen, plaatsen of 

(eigen)namen. Je kunt voor een zelfstandig 

naamwoord vaak de, het of een zetten.


